
Ontzorgtafel 20 april 2023 

Beste mensen, er is heel veel gesproken over de Ontzorgtafel sinds we de laatste 
bijeenkomst op 6 maart hebben gehad. Vaak ook op een manier die ik afbreuk vind 
doen aan uw aller inzet de afgelopen maanden. Ook worden er kennelijk bewust 
beelden over onze tafel gecreëerd (zoals “ondertekening op 20/4, Stichting als 
opgedrongen constructie etc”), die op onwaarheden berusten, waarmee ons overleg in 
de hoek wordt geduwd van het medewerking verlenen aan de aangekondigde plannen 
van de NAM. Inmiddels is het dan ook zo dat we de gewaardeerde inbreng van een 
aantal deelnemers gaan missen omdat zij zich niet meer comfortabel voelen aan onze 
gesprekstafel.  

Helaas dreigt daarmee een belangrijk winstpunt ook verloren te gaan: nog voordat er 
sprake is van een vergunningaanvraag over de voornemens met de initiatiefnemer in 
gesprek kunnen raken om als gebied invloed uit te oefenen.  

Het kan toch niet de bedoeling zijn dat degenen die dat gesprek aan zijn gegaan nu 
worden gekwalificeerd als sympathisant van een verkeerde zaak. Als je alleen aan zo’n 
gesprek zou mogen deelnemen als je voorstander bent van dat initiatief dan zou zo’n 
beoordeling nog te begrijpen zijn, maar ook verklaarde tegenstanders van de plannen 
zitten aan dezelfde Ontzorgtafel, hoezeer ze hun petten ook proberen te scheiden.  

Tot dusverre zijn we gelukkig dan ook steeds unaniem geweest in de afspraken die we 
wenselijk vonden, of het nu ging om welke informatie we nog wilden krijgen of om de 
teksten die we daarover vast wilden leggen. Er zijn echter ook nog veel andere 
onderwerpen te bespreken, en dat vraagt om een goede en duidelijke agenda voor de 
komende vergadering. Ik doe u hierbij een voorstel voor zo’n agenda, en voor een door 
mij voorgestelde afspraak bij ieder agendapunt. 

1) Opening en mededelingen: schriftelijk afbericht van  en  
 

2) Vaststellen agenda 

3) Notulen van 6 maart: ter vaststelling 

4) Notulen van de informele en “interne” bijeenkomst 4 april: ter vaststelling door de 
aanwezigen van die bijeenkomst 

5) Waar staan we nu? De discussie rondom de aangekondigde vergunningaanvraag 
bepaalt nu het gespreksklimaat. Er wordt voor de agenda van onze tafel kennelijk 
tijdsdruk ervaren, maar dat hebben we zelf in de hand. Daarom een voorstel om de druk 
weg te nemen.  



Ten eerste: van diverse kanten is gesuggereerd om eerst de enquete van 
Dorpsbelangen af te wachten. Mijn voorstel is daarom om voor de Ontzorgtafel pas 
weer een nieuwe uitnodiging te plannen medio mei/juni, zodat er gelegenheid bestaat 
om die ontwikkeling zijn beloop te laten hebben.  

Om ons werk tot dusverre niet tevergeefs te laten, is mijn voorstel om nu voorlopig af te 
ronden zijn met de volgende conclusies: 

 Afspraken:   aanpassingen teksten op basis van dit laatste rondje sinds 6 maart,  
   Op suggestie van Dorpsbelangen is de gekozen vormgeving nu die  
   van een toezeggingenkader. Ik stel voor om kort stil te staan bij de  
   aanvullingen die zijn gesuggereerd en besproken op 4 april j.l..   
   Mijn voorstel is dat het daarmee voor nu klaar is (het blijft natuurlijk  
   een levend document). 

 Procedure:   binnen afzienbare termijn geen ondertekening inplannen, 
    gesprekken over onderdelen M&M, F&F continueren, 
    de voorzitter (met ondersteuning van welke leden?) verzoeken met 
   de gemeenten ten behoeve van de tafel een verkenning voor te   
   bereiden van de verschillende opties om afspraken te borgen en   
   representativiteit te maximaliseren. Dit moet de keuzen in beeld   
   brengen hoe de dialoog tussen onze samenleving en de NAM   
   verder vorm kan worden geven, ná deze fase waarin EZK de regie  
   heeft gevoerd en NAM de trekker van het proces is geweest. 

 Communicatie:  de voorzitter te vragen om voor de gemeenteraden van Emmen  
   en Coevorden toe te lichten waar de tafel staat in haar proces, en   
   om voor de inwoners van het gebied daarover schriftelijke    
   informatie te verzorgen. 

Ik zal er voor zorgdragen dat de leden van de tafel blijvend op de hoogte worden 
gehouden van de ontwikkelingen, alvorens daar op andere wijze over wordt 
gecommuniceerd. Bij gebleken behoefte kunnen we weer een inhoudelijke agenda 
voorbereiden om tot een volgende vergadering te komen. 

Ik hoop op een vruchtbaar gesprek aanstaande donderdag, en ik kijk er naar uit u 
daarbij aan te treffen. Ter informatie treft u hierbij ook nog de meest recente Kamerbrief 
aan. 

  
Voorzitter Ontzorgtafel  




